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Zápis z jednání 
 
 
 
 

 
Jednání komise -  místní komise Mařatice 
 

Komise - místní komise Mařatice 17:00 – 19:15 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 18.11.2019 

Ing. Petr Lapčík - předseda A 

Věra Pochylá  - místopředsedkyně A 

Ing. Jiří Durďák ml. N 

Ondřej Mráz A 

Petr Popelka, DiS. A 

Milan Jankových O 

Martin Vencel A 

Bc. Kristýna Vyplašilová A 

MUDr. Ivan Karpeles A 

Blanka Rosůlková A 

Ing. Tomáš Zubr, MBA A 

MgA. Petr Čagánek A 

Kamila Danišová A 

Ing. Hana Dvorníková - tajemnice  A 

  
 

 

Program jednání: 

 
1) Zahájení 
2) Kontrola zápisu z minulého jednání 
3) Rekonstrukce KD Mařatice 
4) Rekonstrukce komunikace ul. U Moravy 
5) Různé 
6) Diskuse 
7) Závěr 

 
 
Ad 1) Jednání zahájil a řídil předseda místní komise ing. Petr Lapčík, který přítomné seznámil 
s návrhem programu. Po jeho jednomyslném odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
 
Ad 2)  
K vyjádření SMM ad 5/10/2019 - členové komise provedou průzkum přilehlých bytů a zašlou své 
stanovisko OSMM v lednu 2020, ostatní bez připomínek. 
 
Ad 3)  
Členové MK Mařatice podporují myšlenku rekonstrukce kulturního domu v Mařaticích. Případná 
finanční spoluúčast bude řešena počátkem roku 2020 na základě přidělených finančních 
prostředků a revize priorit komise. 
 
 
Ad 4) 
Členové komise jednoznačně odsouhlasili k doporučení variantu B, kterou předložil OIN. 
Doporučující provést etapizaci směrem od kasáren po objekt Psohlaců (rozdělení na etapy 
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doporučují dle odborného posouzení OIN).  
O: OIN 
 
 
Ad 5)  

Členové komise projednali žádost o řešení situace na sídlišti Východ:                 
citace žádosti:  
 

… obracíme se na Vás s žádostí o prošetření a případné sjednání nápravy v 
návaznosti na drogovou scénu na sídlišti Východ. Znepokojující situaci především v 

okolí "Koníren". Od začátku tohoto roku několikrát zasahovali na místě hasiči, 
dokonce byla zde vybrána varna, ale viditelně obchod s drogami nepřestal. Každý 
den vidíme z oken minimálně jednou, jak do areálu nezákonně vstupují podobné 

individua, dopoledne je to mezi 9.00 - 10.30, v odpoledních hodinách okolo  16.00 až 
18.00 hodiny. Vstupují přes plot zezadu od pole směrem na Sady, nebo přelézají plot 

na rohu od ulice Konečná. Několikrát jsme již byli svědky, jak si na parkovišti u ulice 
Konečná podávají ruce a předávají si balíčky pravděpodobně s neznámou látkou. 
Toto stejné předávání je možné zaznamenat i u veterinárního střediska Kaděra na 

rohu ulice, přiražená ke stěně panelového domu Jaroslava Staňka 878, kde stává 
plastová židle a u ní se scházejí. Mělo by se jednat o dva bratry, kteří bydlí v 

rohovém panelovém domě v přízemí (kde právě plastová židle stává). S tímto souvisí 
i další stížnost občanů a to je zvýšený výskyt drog na ZŠ Východ, tento podmět 
vznikl ze strany učitelů. Prosíme o prověření, za všechny občany žijící v okolí Koníren 

a garáží. Bojíme se o svou bezpečnost a nelíbí se nám, že v okolí se dějí podobné 
věci a my zde máme vychovávat své děti.  
O: MP 
T: co nejdříve  
 
Ad 6)  
Proběhla v předcházejícím bodě. 
  
Ad 7) 
Závěrem předseda poděkoval všem přítomným za účast. 
Příští zasedání  se bude konat 09. 12. 2019. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: ing. Hana Dvorníková  – tajemnice komise 
Ověřil: ing. Petr Lapčík – předseda komise 
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